
Vragen D66 over Subsidiëring vanuit de Europese Unie 
 
 
Geacht college, 
 
De fractie D66 heeft een aantal vragen voor het college met betrekking tot de Europese 
verkiezingen.  
 
Wat en wie is/zijn in de gemeente Weert beter geworden van Europa? 
 

1. Hoeveel geld en subsidies ontvangen wij als gemeente vanuit de Europese unie? 
2. Kunt u de voordelen voor de gemeente Weert uiteenzetten met betrekking tot het geld dat 

wij vanuit de Europese unie ontvangen? 
3. Welke specifieke projecten binnen Weert zijn gefinancierd met Europese subsidies? 
4. Welke projecten zouden zonder Europese subsidies niet mogelijk zijn geweest? 
5. Zijn er toekomstige projecten gepland die afhankelijk zijn van Europese financiering? Zo ja, 

welke? 
6. Hoe verhoudt de hoeveelheid ontvangen EU-subsidies zich tot de financiële bijdragen die 

onze gemeente levert aan de Europese unie? 
7. Kunt u voorbeelden geven van hoe Europese subsidies hebben bijgedragen aan de 

werkgelegenheid en economische groei in Weert? 
8. Op welke manier draagt de financiering van de Europese unie bij aan het behalen van de 

duurzaamheidsdoelstellingen van de gemeente Weert? 

 
Hartelijke groeten, 
 
Patricia van der Vegt 
Fractievoorzitter en raadslid D66 Weert 
 
 


